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华夏中文学校的同学，老师们和家长们，你们好！ 

这星期六（十月十七日）学校照常上课。别迟到呀！ 

我们的教学大纲和目标正在积极的酝酿中，这个月底应该和大家见面。我们的写作，表演，

课堂活动，等等都应该开始了。由于万宝路高中的大力支持，现在网络已进到每个教室，

多媒体教学应该不是问题了。我们要大力提高学生学中文的兴趣。如果家长有好的建议，

请和自己小朋友的老师讲。家长参与教学是至关重要的。记住呀，我们还要请家长给小朋

友办讲座或迷你讲座。有自愿者，可到办公室和我们讨论。没有的话，我们就要“抓壮丁”

了。 

《华夏园地》11/14 为南部专刊，特在此向四年级以上班级征稿。 

题目：老师们可以结合课堂教学命题，也可以自由选题。 

字数：300-700 字为好，尽量不超过 900 字。 

截稿日期：10/31/2015 

参考题目： 

我的暑假之行、我去了。。。、我的家、我的宠物、我最喜欢的（电影、玩具、书）、童

话故事、各种节日、、、 

有问题找汪杰老师（jiewang@optonline.net）联系。 
 

上星期我们学校董事会开会，讨论今年的预算和学校的安全措施。稍后董事会会发通知，

给大家汇报。 

万宝路市长 John Hornik 在副市长 Terry Lau 的陪同下也来我校。我问了他关于学习安全的

问题。我已经送出请求，要和市长及警察局长讨论我校的安全措施。 

万宝路学区委员候选人徐玮 (Ellen Wei Xu)也来发表了演讲。大家可以看出她精明干练，

大事明白，思维敏捷，条理清楚。同时也可以洞察出她“凶狠”严厉。但那正是我们需要

的！请投她一票！ 

谢谢！ 

易成 

华夏中文学校南部分校 

二 O 一五年十月十五日 



 

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,  

This Saturday (10/17) our school is open. Welcome to our school, and please don’t be 

late. 

We are working hard on our plans and goals of teaching and learning. The parents shall 

get them by the end of this month. Our writing, performance, posters and projects shall 

be started. Because of the support from Marlboro High School, we have the internet in 

every classroom. Multi-media teaching & learning shall be essential now. We will try our 

best to boost the students’ interests in learning Chinese. If parents have any good idea, 

please contact your children’ teachers or us. Parents involvement is pivotal. Remember 

we will invite parents to give talks or mini ones to their children. If you are interested, 

you can also talk to us in the office. If no one is interested, we will “randomly” pick up 

parents. 

We had a board meeting last week, discussed this year’s budget and school security 

issues. The board will send out notice later. 

We had Marlboro mayor John Hornik came in last week. He talked about his re-election 

campaign. I asked him the school security issue. I have sent out a request to meet with 

him and the police department head on our school security.  

Marlboro BOE candidate, Ellen Wei Xu also came to our school. She gave a brief talk 

about her will to serve our community. Ellen has shown her good communication skills, 

confidence and most important, her desire to serve our community. Let’s vote for her.  

That’s all for this week. 

Thank you for reading it. 

Cheng Yi 

Huaxia South Chinese School 

10/15/2015  

 


